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1.  Bij de berekening van de heffing voor 2020 is rekening gehouden met een voordeel 2019 

van € 500.000,-- Eerder was de prognose 720.000,-- Op 11 nov. 2019 is overeengekomen 

dat HVC de hogere verwerkingstarieven van 2019 voor zijn rekening neemt. Dit verschil 

nemen we op in de voorzieningen. Wil dit zeggen  dat we € 220.000,-- in de 

voorzieningen opnemen? 

antwoord  Ja, het voordeel 2019 van € 500.000 wordt als korting verwerkt in de Afvalstoffenheffing 

2020. Het voordeel over 2019 boven de € 500.000 nemen we op in de Voorziening 

Afvalstoffenheffing. 

 

2. Bij de afsluiting van de nieuwe DVO zijn opties besproken van invoering van verdere 

kostenbesparende maatregelen (al verdisconteerd in de tarieven van 2019,2020,2021 en 

2022). Welke zijn dit? 

Antwoord HVC heeft  in de nieuwe DVO efficiencytaakstellingen in de eigen bedrijfsvoering 

opgenomen. Deze zijn hard en al in de inzameltarieven voor 2019, 2020 en verder 

verwerkt. Aanvullend daarop is in de nieuwe DVO afgesproken dat HVC zich inspant om 

tot verdere kostenbesparingen te komen. In het recente bestuurlijk overleg over de 

tariefontwikkelingen heeft HVC hier nadere invulling aan gegeven; HVC heeft een 

overzicht met kostenreductiemogelijkheden verstrekt die meegenomen kunnen worden 

in het gemeentelijke grondstoffenplantraject. 

 

3. Mocht op 1 jan. 2020 de nieuwe systematiek rond de landelijke PBD-vergoedingen  

ingaan, wat gaat U doen met de meevaller die hieruit ontstaat? En hoe hoog verwacht U 

die meevaller? 

Antwoord Afgelopen vrijdag hebben gemeenten ingestemd  met de Raamovereenkomst 

Verpakkingen tijdens de BALV VNG. De nieuwe raamovereenkomst gaat per 1 januari 

2020 in en heeft als uitgangspunt dat de gemeenten alleen een kostenvergoeding voor 

de inzameling van (alle) PMD-verpakkingen ontvangen. De gemeenten lopen geen 

risico’s meer voor het sorteren en vermarkten. Zoals het er nu naar uitziet leiden de 



 

 

nieuwe afspraken tot een besparing voor de gemeenten. Echter het daadwerkelijke 

resultaat hangt af van de ingezamelde hoeveelheden en of aan de kwaliteitseisen wordt 

voldaan. Het is te vroeg om nu al inschattingen van de mogelijke omvang van deze 

besparing te maken.  

 

Wanneer er meevallers zijn, zullen we deze in eerste instantie in de Voorziening 

Afvalstoffenheffing opnemen. 

 

4. Verder is er overeengekomen dat HVC zich verplicht heeft tussentijds met nieuwe 

efficiencyvoorstellen te komen als blijkt dat de tarieven onvoldoende marktconform 

zijn.  Het eerste evaluatiemoment is na 3 jaar. Mochten we dus te hoog zitten(dus niet 

marktconform) , dan zitten we nog 3 jaar aan dit te hoge tarief vast. Is het niet 

mogelijk de marktconformiteit na 1 jaar vast te stellen. Immers begin 2020 zijn alle 

landelijke tarieven bekend! Waarom pas na 3 jaar vergelijken? 

Antwoord Het prijsaanbod en de contractvoorwaarden van HVC waren al beoordeeld. De DVO: 

- voldoet aan de van te voren gestelde uitgangspunten; 

- is financieel aantrekkelijk; 

- biedt de gemeente ruime sturingsmogelijkheden; 

- biedt meer garanties op een goed resultaat dan het alternatief aanbesteden. 

Op basis van deze conclusies heeft de raad op 11 juli 2019 een positieve zienswijze 

gegeven. 

 

Aanvullend is op 11 november 2019 afgesproken dat: 

1. de DVO jaarlijks wordt geëvalueerd en besproken tijdens het directieoverleg; 

2. de afgesproken efficiencyslagen zijn in 2022 doorgevoerd en de mogelijkheden voor 

de toekomst worden gezamenlijk besproken; 

3. er in 2023 een integrale evaluatie van de nieuwe DVO komt. 

 

5. Verder is bij het akkoord opgenomen, dat  jaarlijks de DVO wordt geëvalueerd en 

besproken tijdens het directie overleg. Waarom wordt de marktconformiteit niet 

jaarslijk besproken?   

Antwoord HVC rapporteert jaarlijks over de voortgang en resultaten in de dienstverlening (op het 

gebied van milieu, service en kosten). Deze rapportage wordt in het directieoverleg met 

HVC besproken. Hierbij zal de marktconformiteit ook aan de orde komen. Een 

uitgebreide evaluatie met daarin een onafhankelijke en uitgebreide toets op de 

marktconformiteit (benchmark op tarieven) vindt na jaar 3 plaats. Dat is een goed 

moment om te bezien in hoeverre HVC haar relatieve positie t.o.v. de landelijke 

benchmark heeft verbeterd. 

 

 


